



“Customs YES” Membership Application Form
「Customs YES」會員申請表格



Personal Details 個人資料

I wish to be a Member of the Customs YES. I write to provide the following information:

本人欲申請成為 Customs YES 的會員，現填報以下資料：

English Name		Gender 性別	Male 男 Female 女	相片 Photo
中文姓名		Date of Birth 出生日期	/ / 日 DD 月 MM 年 YYYY	
HKID No. (first 4 digits include alphabet) 香港身分證號碼 (首 4 位包括英文字母)				
Place of birth 出生地點		Tel. No. 電話		
Nationality 國籍		Mobile No. 手提電話		
Correspondence address 通訊地址				
E-mail Address 電郵地址				
Name of School 就讀學校名稱		Grade 級別		
Occupation 職業				

Areas of Interest (may select more than one) 有興趣參與的活動 (可選多項)

<input type="checkbox"/> Visit to C&ED workplaces 參觀海關工作地點	<input type="checkbox"/> Residential training 留宿訓練	<input type="checkbox"/> Internship 工作實習
<input type="checkbox"/> Visit to government departments 參觀各政府部門	<input type="checkbox"/> Experience Customs work 海關工作體驗	<input type="checkbox"/> Exchange activity 交流活動
<input type="checkbox"/> Visit to Customs-related industries 參觀與海關有關企業	<input type="checkbox"/> Others (please specify) 其他 (請列明)	

Details of Guardian / Parent (To be completed by applicant aged below 18)

監護人/父母資料 (只適用於十八歲以下之申請人)

Name of Guardian/Parent 監護人/父母姓名		Relationship 與申請人關係	
E mail Address 電郵地址		Tel. No. 電話號碼	

Signature of Applicant 申請人簽署		Date 日期	
*Signature of Guardian / Parent *監護人/家長簽署		Date 日期	

Please read the “Personal Data Collection Statement” and “Notice to Applicant” overleaf.

請細閱背頁「收集個人資料聲明」及「入會須知」。

Official Use Only 職員專用	
Membership No. 會員編號	Officer 記錄人員

Collection of Personal Data Statement

收集個人資料聲明

The collected personal data is solely used for activities of the Customs YES. We may disseminate information via telephone, email or post. Should you wish to access to or, correct your personal data, or to stop from receiving information, please notify Customs YES in writing.

收集的個人資料只供 Customs YES 活動之用。本會或會透過電話、電郵或郵寄發放本會資訊。如要查閱或更改個人資料，或停止接收本會資訊，請致函 Customs YES。

Notice to Applicant

入會須知

- Applicant must be aged between 12 and 24 years of age.
申請人年齡必須介乎 12 至 24 歲。
- Applicant under the age of 18 must obtain consent from his/her parent or guardian.
18 歲以下申請人必須獲得家長或監護人同意。
- The Society reserves the right to approve applications and cancel the membership of any members.
本會保留批核會員申請及取消個別會員資格的權利。
- Change of personal details shall be furnished the soonest possible to the Society for record updating.
會員如更改個人資料，煩請儘快通知本會更新紀錄。

Submission of Application Form

遞交申請表格

Please submit the application form by post to Customs YES at 23/F, Customs Headquarters Building, 222 Java Road, North Point, Hong Kong.

請將填妥表格郵寄至香港北角渣華道 222 號海關總部大樓 23 樓 Customs YES 收。

Contact Us

聯絡我們

Email Address 電郵地址 : yes@customs.gov.hk

Tel No. 電話 : 3759 3189